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Referat fra bestyrelsesmøde den 06. september 2024 kl. 11.00 
hos Tove 

Tilstede: 
Tove 
Claus  
Bente 
 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 27. 
august 2024 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Konstituering  Uændret, hvilket vil sige: 
Formand – Tove H. Pedersen 
Sekretær - Bente Kristensen 
Menigt medlem – Claus G. Steffensen 
 

3. Gennemgang af bestyrelsens 
forretningsorden 

Udsat til næste møde 

4. Afdelingsmødet den 03. september 
2024 – evaluering 

• Et godt og konstruktivt møde, med en 
positiv stemning – dog overraskende at 
ikke flere deltog.  

• God og informativ gennemgang af 
afdelingens budget 2025.  

• Ole Jensen, Nortec, præsenterede 
grundlaget for forslaget om el-
ladestandere i afdelingen.  

• Problemer/fejl vedr. helhedsplanen skal 
meldes ind til projektleder Lars 
Simonsen, Fællesbo 

• Bestyrelsen luftede ideen om et grønt 
tiltag i afdelingen: de fremmødte 
udviste ikke større interesse for en 
Miyawaki skov /lommeskov.  

• Ligeledes blev RealDania’s ”et sted at 

være” også drøftet.  Her har vi dog valgt 

at overveje at arbejde videre med det, 

trods de fremmødtes manglende 

interesse. Et gratis tilbud som 

RealDania’s er umiddelbart dumt at sige 
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nej til. Dog skal der, forinden en 

præsentation og evt. etablering af 

projektet, undersøges en hel del. 

• Der ønskedes en overdækket 
tørreplads. Muligheder 
overvejes/undersøges. 

• Vimpler skal skiftes. Bestyrelsen 
henvender sig til viceværten 

• Repræsentantskabsmedlemmerne er 
uændret. TP melder hvilke, til FællesBo  
 

 

5. Eventuelt  Intet  

6. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 
 
HUSK kalender ☺ 

8 Okt 2024 kl 10.00 hos Tove 

 


